LE TRAITEMENT DE VOS ENVOIS
ADRESSES NEUTRE EN CO:

CO2logic certifie que bpost est conscient de I'impact de ses émissions de CO, et, grdce a son soutien au projet Gold
Standard ‘Eritrea Water’, a compensé les émissions relatives a: Orange Belgium

Cela correspond a la compensation du traitement de 266368 envois adressés au cours de |'exercice
fiscal 2021. Atteindre la neutralité CO, tout en obtenant ce label ‘CO,-NEUTRAL’, conforme au PAS2060,
le standard internationalement reconnu de neutralité CO,, c’est la garantie d’une action climatique crédible et vérifiée.
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CO,-Neutrality & the “CO,-NEUTRAL” label are reviewed and validated by Vincotte, an independent international certifying authority.

Through in-depth audits, Vincotte controls the implementation of the CO2logic approach: calculate, reduce & offset CO, emissions.

All CO,-NEUTRAL companies, organisations, entities, services or products must undergo the same approach in order to achieve any
“CO, NEUTRAL” status. This approach is in line with the PAS2060, the international standard for CO, neutrality by the British Standard Institute



